

Tender No. : 11/T/SSI/2012

Closing date : 10/9/2012

مواصفات مادة الزنك (ZN)

- name: Zinc slab zinc.
- Chemical formula zn.
- Physical . Chemical Requirements.
- Atomic wight : 63.38.
- Specific gravity : 7.1 Kg /dm³.
- Composition
- Zn : 98.9 – 99.995%
- Pb : 0.005 – 1.2%
- Cd : 0.002 – 0.10%
- Fe : 0.002 – 0.03%
- aspect : slaps at grey metal.
- packaging : slaps piled up and tied metal band (20-30 kg /each).
- standards : ASTM B6
- QTY = 500 Ton

تعلن شركة الصمود العامة للصناعات الفولاذية إحدى تشكيلات وزارة الصناعة والمعادن عن وجود المناقصة المدرجة تفاصيلها أدناه فعلى الراغبين بالاشتراك من المكاتب والشركات المسجلة رسمياً مراجعة مقر الشركة - الدائرة التجارية الكائن في التاجي لشراء المناقصة لقاء مبلغ قدره (100000) مائة ألف دينار فقط. غير قابل للرد ويهمل أي عطاء يرد بعد فترة غلق المناقصة على أن يكون التقديم داخل ثلاث ظروف (فني وتجاري ومستمسكات) مغلقة ومختومة ويدون عليها رقم واسم المناقصة ومرفق معه صك مصدق أو خطاب ضمان بالتأمينات الأولية البالغة (1%) من قيمة العطاء على أن يتضمن الظرف التجاري السعر النهائي للعرض وأن السعر المقدم غير قابل للتفاوض وأن يكون نافذاً لمدة ثلاثة أشهر إضافة إلى المستمسكات الخاصة بتسجيل الشركة أو المكتب وهوية تسجيل المقاولين مجددة من وزارة التخطيط وتقديم تأييد كونه مسجل في إحدى فروع ضريبة الدخل وسوف يستبعد العطاء الذي لم ترد معه التأمينات الأولية والمستمسكات المطلوبة علماً أن المناقصة استيرادية وطريقة الدفع بالدولار. على أن يتم حضور المشاركين في المناقصة لدى فتح العطاءات وكذلك حضورهم للمؤتمر الذي تعقده الجهة المتعاقدة بتاريخ 2012/9/3 للإجابة على استفساراتهم حول المناقصة. علماً أن الشركة غير ملزمة بقبول أو طأ العطاءات.

رقم المناقصة 11/T/SSI/2012 تجهيز مادة الزنك.

تاريخ الغلق 2012/9/10 .

ملاحظة:

- يحق لشركتنا زيادة أو تقليل الكميات أو إلغاء أي فقرة من فقرات المناقصة.

يمكن الاطلاع على مواصفات المادة المطلوبة وكذلك الشروط العامة للمناقصة على موقع

الشركة الالكتروني التالي:

Email: sumoodm@yahoo.com

Sumoodco2004@yahoo.com

www.sumoodco.com

www.industry.gov.iq

announcement tender

AL-Sumood state company for steel industries One of the ministry of industry and minerals companies would like to inform all the companies to announce the following tender with subject as below. However desire to participate in the said tender from the bearues and officially regeistered-companies to purchase the tender against (100.000 ID) One hundred thousand Iraqi dinars from the company head quarters in AL-Taji. Tender should include Three seperated offers (technical, commercial and documents) closed and sealed, named, number of the tender written on it. Abid bond of (1%) of total offer value as approved by cheque or bank guarantee. The commercial offer envelope should include the final offer amount and should be (innegotiable) as well as company registration documents. A confirmation letter of incom tax registration. Any tender that doesn't meet the conditions will be neglected and offers without receipt is not accepted. Payment will be in dollars as deeling with the condition of imported tender All tenders or their official representatives should present at opening of envelopes, also should be present to the conference hold in our company to explain all miss understanding points on 3 / 9 / 2012.

Tender NO: 11/T/SSI/2012 supply of Zinc.

Closing date: 10/9/2012 .

Note: we keep the right to add or cancel any of the required materials.

You can show on descriptions and the conditions of the tender on our wibe site below:

www.sumoodco.com

email: sumoodm@yahoo.com

sumoodco2004@yahoo.com

www.industry.gov.iq